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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
onsdag den 6/12 kl. 18.00 – 21.30 

Torsdag 11/1 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lene 

Mandag 5/2 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 12/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Heidi 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
BEMÆRK TIDEN – HUSK AFBUD AHT MADEN! 

Afbud: Kate, Jan, Heidi, Maxim, Elsebeth  
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 18.00 Spisning  

2. 

18.45 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad: 
Børnehaven: To PA-elever – gør det lettere at få vagtplanen til at 
hænge sammen. 
Julestemning over det hele. Der laves julegaver og pakkes ind. 
Julevandring – dejlig juletradition v/menighedsråd. 
Årligt adventsarrangement sidst torsdag inden 1. søndag i advent. Stor 
opbakning fra byen. 
Der er arrangeret forskellige juleture. 
Når der er personalefravær, så er SFO og børnehaven sårbare pga. 
antal medarbejdere. 
 
Nordre:  
Når der er fravær, så rykker folk sammen. 
Velkommen til ny pædagog. Startede 1. december. 
Der er gang i julerierne – på den helt store klinge. 
D. 13. december er der Luciadag og bedsteforældredag. 
I aftenklubben, som er for både Nordre og Østre, er der planer om, at 
lave noget sammen med Isenvad og Hyldgård. Bl.a. en tur i 
svømmehallen. 
 
- Skole  
 Isenvad: 
Der har været juleklippedage. Både med og uden forældre. 
Samarbejde med kirken, hvor eleverne sang i kirken d. 3. december. 
I december er der fælles morgensamling hver dag. 
Der arbejdes på at lave en temaskolefest med OL som tema. 
Der er Luciaoptog d. 13. december.  
Til julegudstjenesten er der et fast og mangeårigt koncept, hvor 
børnene inddrages i hele gudstjenesten. 
 
Nordre: 
Juleklippedag i alle tre fløje. 
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8. og 9. årgang har haft projektuge. 
D. 19. december er der julegudstjeneste i to hold. 
Der har været et møde med bl.a. foreninger, da de mangler lokaler til 
overnatning. Der er ved at være fundet løsninger på udfordringen. 
Fælles julebanko for alle elever via AULA. 
Musikanlægget i hallen har været i stykker. Det er nu ved at være i 
orden. 
Ny lærer er startet godt op. 
Ib Lauritsen, borgmester, kommer på besøg fredag d. 8. december. 
WOLT har lavet en ordning, så der ikke kan leveres take away på 
Hagelskærvej 8. Tak for deres opbakning. 
Sneen giver anledning til både glæde, men der er også brug for at 
vejlede i god adfærd, så det er sjovt for alle. 
Orientering om busruter. 
 
- SGU og specialområdet 
Der er sket lidt ændringer i forhold til morgentræning og fys, så 
eleverne får bedre muligheder. 
Den 22. november var der info-møde for interesserede vedr. SGU og I-
klasser. Her informeres også om det faglige indhold og veksling af fag.  
 
- Forældregruppen 
Ole er blevet medlem af Samarbejdsforum for 
Entreprenørskabsskolen. Her var en meget inspirerende 
oplægsholderen – fremtidsforsker Anne Marie Dahl. Ide til personalet 
og skolebestyrelsen. 

3. 19.15 Nyt fra elevråd  
Velkommen til Tanos – elevrådsformand 
Der har været to ordinære elevrådsmøder 
Der har også været to møder i fælleselevrådet. 
 
Elevrådets mærkesager er: 
Bedre udearealer. 
Nye mål ved shelterspladsen. 
Det vil være rart med en vandautomat mere i vest. 
Midtfløjen vil gerne have mulighed for at være ind i nogle af pauserne. 
Hvordan bruges fællestoiletterne på en ordentlig måde, så de ikke 
fremstår ulækre? 
Drengetoilettet mangler naturligt lys. 
Der er et problem med varmen. Nogle rum er meget varme og andre er 
kolde. 
Ønsker at boden åbner igen eller der er mulighed for at handle mad et 
andet sted som supplement til skolemad.nu 
Ønsker flere forskellig former for drikkevarer i boden. 
Muligheden for at kunne varme sin mad i mikrobølgeovn. Gerne i 
boden, så mikrobølgeovnen bruges rigtigt og gøres rent. 

 

 

4. 19.25 Princip for meddelelsesbog 
-Drøftelse og godkendelse af forenklet princip. 
Gennemgang princippet. 
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Godkendt at skolebestyrelsen.  
Princippet evalueres om et år. 

5. 19.45  Hvordan tænkes børnehuset ind i bestyrelsen? 
- Skal der være flere faste punkter, en arbejdsgruppe, et råd…? 
 
Bestyrelsen foreslår et forældreråd, som kan tage emner ind i 
skolebestyrelsen eller repræsentanter kan blive en del af 
skolebestyrelsen fx som gæst. 
 
- På Skolebestyrelsesmøderne kan dagsordenen være delt, så 
børnehave får en tydeligere stemme. 
 
På næste skolebestyrelsesmøde drøftes, hvordan der kan laves en 
strategi for, hvordan forældre kan motiveres til at stille op til 
forældreråd og/eller skolebestyrelse. 
 
https://ikast-brande.dk/media/32qb1pag/styrelsesvedtaegter-ikast-
brande-kommunale-skolevaesen-pr-11092023.pdf 
 

 

  Kaffe  

6. 20.25 Status på arbejdet med Isenvads værdiregelsæt  
- Fremlægning af vision og værdier 
 
Gennemgået. 
Bestyrelsen godkender værdiregelsættet med få rettelser ift. at skrive 
Isenvad Skole og SFO i overskriften. Så skal det i stedet slettes i 
brødteksten. 
Plan lægges for, hvordan det kan sættes i omdrejninger. 

x 

7. Hvis 
tid 

IS: Arbejde videre med principper  

7. Hvis 
tid 

NO: Temadrøftelse og brainstorm UDSAT 
a. Kan vi gøre noget ved madkulturen i de ældste klasser, så alle 

spiser en nærende madpakke? 
b. Kan vi understøtte med grafik og kampagner? 

 

8.  21.10  Personalesager 
Orientering 
Der er samtaler d. 19. dec. til en vakant stilling på Isenvad Skole.  

 
 

9. 21.20  Opslag til AULA 
 
Fælles  
JUL - JUL – JUL – over det hele. 
Luciaoptog d. 13. december. 
Drøftelse af, hvordan børnehaven kan få en mere tydelig stemme på 
bestyrelsesmøderne. Punkt til et nyt møde. 
 
Isenvad: 
Samarbejde med kirken og menighedsråd om adventsarrangement, 
advents – og julegudstjeneste. 
Værdiregelsættes godkendes med mindre rettelser. Der planlægges, 

 

https://ikast-brande.dk/media/32qb1pag/styrelsesvedtaegter-ikast-brande-kommunale-skolevaesen-pr-11092023.pdf
https://ikast-brande.dk/media/32qb1pag/styrelsesvedtaegter-ikast-brande-kommunale-skolevaesen-pr-11092023.pdf
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hvordan værdiregelsættet skal lanceres. 
 
Nordre: 
D. 22. november var der infomøde vedr. SGU og I-klasser. Se mere 
info på skolens hjemmeside. 
Alle elever skal til julegudstjeneste d. 19. december i Ikast Kirke. 
Borgmester, Ib Lauritsen var på besøg d. 8. december. 
Wolt har lavet en opsætning, så der ikke længere kan leveres take 
away på skolen. 

  Evt.  

Punkter til kommende møder: 
Juni-evaluering af refleksvest (NO) 
Drøftelse af status og muligheder for udvikling af idrætsprofil (vi afventer skoleforlig) 
Dialogspil for ny bestyrelse 


